Board of Directors' Candidate Application FormAl Mawarid Manpower Co.

October 11, 2025 – October 10, 2028

نموذج طلب الترشح لعضوية مجلس الإدارة شركة الموارد للقوى البشرية 11 أكتوبر 2028م – 10 أكتوبر 2028م



مصدر محلي Global Reach

To: The Nomination and Remuneration Committee Al Mawarid Manpower Co

I would like to express my interest in becoming a member of the Board of Directors of Al Mawarid Manpower Company for its next term (from 11 October 2025 to 10 October 2028).

I have, therefore, enclosed my "Board of Directors' Candidate Application Form" containing all the data and accompanied by all the forms and documents specified in Al Mawarid's announcement on Tadawul website.

I, in my full legal capacity, acknowledge that if I have been elected for the Board of Directors, I undertake to carry out my duties and responsibilities with devotion and faith; to adhere to all applicable laws, regulations, rules and policies; to dedicate sufficient time for attending the meetings of the Board and the committees on which I serve; and to fulfill my duties with full independence and to the best interest of the Company;

I further acknowledge that I have never been convicted of any act of breach of trust, violation of the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia or any other country; and if the contrary is proved, my nomination or membership of the board or committees on which I serve will be cancelled, and the Company will have the right to claim appropriate damages;

I also acknowledge that I satisfy the membership criteria set forth in the "Board Membership Policy"; and if the contrary is proved, my nomination or membership of the Board or committees on which I serve will be cancelled, and the Company will have the right to claim appropriate damages; and

I further acknowledge and confirm the correctness of the information and signatures contained in the "Board of Directors' Candidate Application Form"; and that my right to nomination will be unconditionally forfeited if it is found to be violating the applicable rules of the membership of the boards of directors of joint stock companies.

إلى لجنة المكافآت والترشيحات شركة الموارد للقوى البشربة

أتقدم برغبتي في الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة الموارد للقوى البشرية للدورة القادمة، والتي تبدأ في 11 أكتوبر 2025م وتنتهي في 10 أكتوبر 2028م وأرفق لكم بطيه طلب الترشح الخاص بي، متضمنا كافة النماذج والوثائق والبيانات المشار اليها في إعلان الشركة على موقع السوق المالية السعودية (تداول).

كما، أقر وأنا بكامل أهليتي المعتبرة شرعا ونظاما في حال انتخابي لعضوية المجلس بالقيام بواجباتي ومسؤولياتي بإخلاص وأمانة والالتزام بكافة الأنظمة واللوائح والضوابط والإجراءات والسياسات المعمول بها، وأن أخصص الوقت الكافي لحضور اجتماعات مجلس الإدارة، واللجان التي أكون عضوا فيها، وأن أؤدي مهامي باستقلالية تامة، وبما يحقق مصالح الشركة.

كما أقر أنه لم يسبق إدانتي بعمل مخل بالشرف أو الأمانة أو مخالف للأنظمة واللوائح في المملكة العربية السعودية أو في أي بلد آخر، وإذا ثبت خلاف ذلك فسيتم اسقاط ترشيحي أو عضويتي في المجلس واللجان التي أشغل عضويتها، كما يجوز للشركة أن تطالبني بالتعويض المناسب.

كما أقر أني مستوفي لمعايير العضوية الواردة في سياسة عضوية مجلس الإدارة، وإذا ثبت خلاف ذلك فسيتم اسقاط ترشيجي أو عضويتي في المجلس واللجان التي أشغل عضويتها، كما يجوز للشركة أن تطالبني بالتعويض المناسب.

كما أقر بصحة المعلومات والتواقيع الواردة في طلب الترشح، وأنه سيتم إسقاط حقي في الترشح في حال مخالفته لأي من الضوابط والإجراءات الخاصة بعضوية مجلس إدارة الشركات المساهمة السارية، دون قيد أو شرط.

الاسم الرباعي:

رقم الهوية: المدرة مقدم/

ر هوية مقيم/جواز السفر لغير السعوديين)

التوقيع:

Full Name:

ID Number:

(Iqama/passport No. for non-Saudis)

Signature:

شركة الموارد للقوى البشرية

رأس المال المدفوع 150 مليون ريال

ترخيص وزارة الموارد البشرية 6/ ش م م

شركة مساهمة سعودية

www.mawarid.com.sa

سجل تجاری 1010343697

VAT No 301123578700003

T 920027202 F +966 11 254 1589 Info@mawarid.com.sa الرياض - الدائري الشرقي 7017 ابن ورقاء - حي الروضة رقم الوحدة 18 الرياض 13211 - 2292

